
Zápis z jednání KMČ č. 19 Pavlovičky
ze dne 11.8.2014.  konané v kanceláři Staving s.r.o.  Pavlovická 20/43 v 17,30 hod

Přítomni:   Čáslava D. ,Ing. Opletal Aleš, Smyčka Z. , Vyroubalová B., Reichová M. 
Omluven:  Ing. Opletal J.
 Program jednání:

1. Kontrola zápisu z minulé schůze konané dne 14.7.2014.
2. Havarijní stav kanalizace v ulici Luční
3. Účast hlídky MP
4. Návrh investic na rok 2015
5. Různé

   Ad    2)    K jednání komise se dostavila  pani Jahodová, obyvatelka ulice Luční, ve věci havarijního 
                    stavu kanalizace. Tato situace je známa několik let, ale doposud není řešena. Stav 
                    kanalizace se stále zhoršuje a zápach z kanálů zamořuje ovzduší a tím zhoršuje
                    kvalitu bydlení v této ulici. 
                    Opravu kanalizace zařadí KMČ do plánu investic pro rok 2015 na první místo.
                    Dále pani Jahodová upozornila na to, že při vjezdu do ulice Luční větve stromů
                    zakrývají dopravní značky.  
  
  Ad    3)    K jednání komise se dostavila hlídka MP strážník pan Čermák. Bylo projednáno
                    rušení nočního klidu a veřejného pořádku v parku v ulici Veverkova.
                    Ve večerních hodinách se v prostoru pískoviště a dětského hřiště schází parta mládeže,
                     která se zde zdržuje do pozdních nočních hodin. Ruší okolí hlučným chováním a park
                     znečisťuje nedopalky cigaret, plechovkami a lahvemi od piva a zvratky. Bylo dohodnuto,
                     že takové situace budou řešeny nahlášením na linku 156.
                     

 Ad       4)   Komise do příští schůze připraví návrh investic pro rok 2015. Doplní seznam požadavků
                   a stanoví nové pořadí priorit požadovaných investic. Aktualizovaný návrh investic bude 
                   předán odboru investic SMOl do 11.9.2014.                                             
                      
Ad      5)     Různé -  Předsedu komise kontaktovala policie ČR.
                              -   Bylo provedeno ostříhání živého plotu okolo pískoviště na dětském hřišti.
                                                                                           
                                                                                                        Dušan Čáslava                           
                                                                                              předseda KMČ Pavlovičky

              
.             schůze ukončena  v 18:40 hod.                                                  
              zapsal :  Čáslava Dušan

                                      




